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خبر گزارش

رفع  تصرف ۴۴۰۰ متر مربع  از 
اراضی  ملی  دماوند

شرق: رئیس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری  �
شهرســتان دماونــد گفــت: بــا هــدف حفــظ 
عرصه های ملی و انفال، چهارهزارو ۴۰۰ مترمربع 
از اراضی ملی این شهرســتان واقع در پلاک های 
چشــمه ها، عباس آباد و سربندان از ید متصرفان 
خارج و به دولت بازگردانده شده است. جمشید 
جویباری افزود: اراضی رفع تصرف شده در اجرای 
ســه فقره تبصره ذیل مــاده ۵۵ قانون حفاظت 
و بهره بــرداری از جنگل ها و مراتــع و با حضور 
عوامل یگان حفاظــت منابع طبیعی و همکاری 
نیــروی انتظامــی بازپس گیــری شــد و تمامی 
دیوار کشی ها و مســتحدثات ایجاد شده روی این 
اراضی، تخریب شــدند. وی از بازگشــایی راه به 
اراضی ملی در منطقه آردینه شهرســتان دماوند 
نیز خبر داد و اظهار کرد: عده ای افراد سودجو با 
نصب کردن در ابتدای راه منتهی به اراضی منابع 
طبیعی، موجب ممنوعیــت ورود به این اراضی 
شــده بودند که با اخذ دســتور قضائی نسبت به 
برداشته شــدن این در و رفع این ممنوعیت اقدام 
شد. به گزارش پایگاه اطلاع رسانی اداره کل منابع 
طبیعی و آبخیزداری اســتان تهران، جویباری از 
عموم مردم درخواست کرد: در صورت مشاهده 
هرگونــه تخریب و تصرف اراضی ملی، مراتب را 
فورا از طریق شماره تلفن ۱۵۰۴ به یگان حفاظت 

منابع طبیعی اطلاع دهند.

کارت ملی جایگزین 
دفترچه بیمه می شود

شرق:  مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی در  �
بخش نامه ای جزئیات حــذف دفترچه درمانی 
از ابتدای اســفند ســال جــاری را بــه تمامی 
واحدهای اجرائی ستادی و استانی این سازمان 
ابلاغ کرد. با توجه به فراهم شــدن امکان ارائه 
خدمات (ویزیت، تجویز دارو، پاراکلینیک شامل 
آزمایشــگاه تشــخیص طبــی، تصویربــرداری، 
فیزیوتراپــی و ...)، در بســتر الکترونیــک برای 
ارائه کننــدگان خدمــات  و  پزشــکان  تمامــی 
تشــخیصی و درمانی، با صدور این بخش نامه، 
چاپ دفترچه های درمانی جدید از اول اســفند 
ســال ۱۳۹۹ متوقف می شــود. بر اســاس این 
بخش نامه، از اول اسفند صدور دفترچه درمانی 
در تمامی شعب و کارگزاری های سازمان تأمین 
اجتماعــی متوقف خواهد شــد و تمامی افراد 
تحت پوشــش این ســازمان می توانند با ارائه 
کارت ملی، شناســنامه یا جلد دفترچه درمانی 
در اختیار خود، از خدمات تشخیصی و درمانی 
مورد تعهد ســازمان برخوردار شوند و در زمان 
مراجعه به پزشــک و مؤسســات تشخیصی و 
درمانــی، الزامی بــه ارائه دفترچــه درمانی از 

سوی بیمار نیست.

لیست شهرهای نارنجی کرونا 
به روز شد

سخنگوی وزارت بهداشت از شناسایی شش هزارو  �
۹۸۳ مــورد جدیــد کوویــد ۱۹ در کشــور خبــر داد. 
سیماســادات لاری گفت: از ۱۷ تــا ۱۸ بهمن ۱۳۹۹ و 
بر اســاس معیارهای قطعی تشــخیصی، شش هزار و 
۹۸۳ بیمار جدید مبتلا به کووید ۱۹ در کشور شناسایی 
شــد که ۴۹۸ نفــر از آنها بســتری شــدند. او افزود: 
مجموع بیماران کووید ۱۹ در کشــور به یک میلیون و 
۴۵۹ هزار و ۳۷۰ نفر رسید. متأسفانه در این مدت، ۷۶ 
بیمار کووید ۱۹ جان خود را از دست دادند و مجموع 
جان باختگان این بیماری به ۵۸ هزار و ۴۱۲ نفر رســید. 
ســه هزارو ۸۰۲ نفر از بیماران مبتلا بــه کووید ۱۹ در 
بخش هــای مراقبت هــای ویژه بیمارســتان ها تحت 
مراقبت قرار دارند. تاکنــون ۹ میلیون و ۶۱۲ هزار و ۳۳ 
آزمایش تشــخیص کووید ۱۹ در کشــور انجام شــده 
اســت. ســخنگوی وزارت بهداشــت گفت: بر اساس 
آخرین تحلیل ها، ۳۶ شهرستان در وضعیت نارنجی، 
۱۷۸ شهرســتان در وضعیت زرد و ۲۳۴ شهرســتان 
نیز در وضعیــت آبی قرار دارنــد. او همچنین گفت: 
شهرســتان های عجب شــیر در آذربایجــان شــرقی، 
اردســتان در اصفهان، اســفراین در خراسان شمالی، 
گرمسار در سمنان، بافت در کرمان، پاوه در کرمانشاه، 
بندرگــز و کردکــوی در گلســتان، آســتانه اشــرفیه، 
بندرانزلــی، رشــت، رودبار، رودســر، صومعه ســرا و 
لاهیجان در گیلان، آمل، بابل، بابلسر، بهشهر، تنکابن، 
جویبار، رامسر، ساری، سوادکوه، قائمشهر، محمودآباد، 
نکا و نوشهر در مازندران، بستک، بندرلنگه و قشم در 
هرمزگان، بهار، تویســرکان و رزن در همدان و ابرکوه 
در یزد در وضعیــت نارنجی قرار دارند. به گفته لاری 
نمودار موارد بســتری روزانه در برخی استان ها روند 
صعودی دارد و در هفته گذشــته شاهد افزایش بروز 
هفتگی موارد مثبت بســتری کشــور نسبت به هفته 
ماقبل هستیم. در هفته گذشــته بیشترین میزان بروز 
موارد مثبت بستری به ترتیب در استان های مازندران، 
گیلان و ســمنان بوده است. همچنین بیشترین میزان 
بــروز موارد مرگ و میر ناشــی از کرونا در اســتان های 
مازندران، گیلان و گلستان گزارش شده است. متأسفانه 
به دلیل عادی انگاری شــرایط و سهل انگاری در عمل 
به توصیه های بهداشتی تعداد شهرستان های دارای 
وضعیــت نارنجی از ۱۸ شهرســتان در هفته قبل به 
۳۶ شهرستان در هفته جاری و تعداد شهرستان های 
زرد از ۱۳۰ شهرستان در هفته قبل به ۱۷۸ شهرستان 
رســیده اســت. در حال حاضر ۲۳۴ شهرســتان کشور 
در وضعیت آبی هســتند. همچنین علیرضا رئیســی، 
ســخنگوی ستاد کرونا، ضمن هشدار به هشت استان 
تصریح کــرد: به اســتان های هرمزگان، خوزســتان، 
یزد، اســتان های شــمالی گیلان، مازندران و گلستان، 
آذربایجان غربی و لرستان هشدار می دهیم که باید به 
دقت مراقب و مواظب باشــیم. هفته گذشته فقط در 
دو استان شهر نارنجی داشتیم؛ به طوری که در گیلان 
سه شهر و در مازندران ۱۵ شهر نارنجی بود؛ اما اکنون 
پراکندگی این ۳۶ شهر نارنجی در شهرهای مختلفی 
اعم از آذربایجان شــرقی، اصفهان، خراسان شمالی، 
سمنان، کرمانشاه، گیلان، مازندران، گلستان، هرمزگان، 
همدان، یزد و... نشان می دهد برخی شهرهایی که در 
این اســتان ها زرد بوده اند، با توجــه به افزایش موارد 
ابتلا، تغییر رنگ داده و یک درجه بالاتر رفته اند و وارد 
شهرهای نارنجی شده اند. او با بیان اینکه استان تهران 
و شــهر تهران و البرز هنوز در وضعیت زرد اســت و 
هنوز نارنجی نشــده است، گفت: اما ممکن است این 
وضعیت شکننده باشد و حتما باید رعایت پروتکل ها 
انجام شود. او افزود: سه استان شمالی گیلان، گلستان 
و مازندران منع تردد دارند. برخی شهرهای مسافرپذیر 
مانند بندرعباس، قشم، کیش، اصفهان، بوشهر، شیراز 
و مشــهد هم منــع تردد دارند. رئیســی با اشــاره به 
موضوع واکسیناســیون کرونا نیز اظهار کرد: در زمینه 
واکسن هم اولین محموله وارد کشور شد و قرار است 
بر اســاس اولویت بندی که در سند ملی واکسیناسیون 
کشور مصوب ستاد ملی مقابله با کرونا مصوب شده، 
تزریق را شــروع کنیم. بر اســاس  این افــرادی که در 
آی ســی یوها کار می کنند و در بخش مراقبت ویژه که 
مستقیم با بیمار ارتباط دارند، در اولویت تزریق هستند. 
محموله های بعدی در هفته های آینده به دســت ما 

خواهد رسید. 

شرق: مدت هاست که پایتخت ایران از کمبود اتوبوس 
در نــاوگان حمل و نقل عمومی رنج می بــرد و این در 
حالی است که اتوبوس های قدیمی آلودگی هوا را هم 
افزایش می دهند. حالا خبر رسیده که یکی از وعده های 
تیم مدیریت شهری عملی شده و با وجود کم توجهی 
دولت به انجام وظیفه قانونی خود درباره حمل و نقل 
عمومی تهران، ۱۱۰ دســتگاه اتوبوس و مینی بوس به 
ناوگان حمل ونقل شــهری پایتخت اضافه شده  است. 
این خبر را در روزهای گذشــته مدیران ارشد شهرداری 
تهــران اعلام کردند و دیــروز هم شــهردار تهران این 
موضوع را قطعی کرد. شــهردار تهــران با بیان اینکه 
تصویب نشــدن لوایــح درآمدهای پایــدار در مجلس 
شورای اســلامی دامن زدن به فســاد در شهرهاست، 
گفت: مادامی که درآمد پایدار شهری برای شهرداری ها 
تعریف نشده باشد، شهرداران آن طورکه می توانند شهر 
را اداره می کنند، نه آن طورکه باید. «پیروز حناچی» روز 
گذشــته در آیین بهره برداری از ۱۱۰ دستگاه اتوبوس و 
مینی بوس و تحویل تاکســی های نوسازی شده ناوگان 
حمل ونقل عمومی تهران با تبریــک ایام خاطره انگیز 
دهــه فجر و ولادت حضــرت زهرا گفــت: «امروز روز 
فرخنده ای است؛ از این جهت که به یکی از قول هایمان 
وفــا می کنیــم. اصلی ترین مشــکل شــهرداری ها در 
کلان شــهرها در ایران و خارج از ایران موضوع آلودگی 
و ترافیک اســت. موضوع بسیار مهمی که برنامه های 
میان مــدت و بلند مدتی بــرای آن وجــود دارد؛ اما در 
کشــور ما به دلیل مشــکلات عدیده دیگری مثل نبود 
منابع درآمدی پایدار برای مدیریت شهری، آن مشکلات 
حل نشــده اســت. موضوع را حل نکرده ایم و تا وقتی 
منابع پایداری برای شــهر تعریف نشود، به شهرداران 
می گوییم شــهر را آن طور که می توانیــد اداره کنید، نه 
آن طور کــه بایــد». حناچی در این برنامــه از دو لایحه 
مهم درباره شهر هم سخن گفت: «هم اکنون دو لایحه 
مهم مربوط بــه درآمدهای پایدار برای شــهرداری ها 
در مجلس در دســتور کار اســت و امیدوارم به زودی 
تصویب شــود. در مجلس فعلی فراکســیون شهری 
۱۷۰ نماینده دارد که ظرفیت بالایی برای حل مشکلات 
شــهرها ایجاد می کند. امیدوارم ایــن دو لایحه هرچه 
زودتر تصویب شــود؛ ولی اگر حل نشود، دامن زدن به 
فساد در شهر است و این در درازمدت بزرگ ترین صدمه 
به مدیریت شهری اســت». او آلودگی و ترافیک را دو 
مسئله دائمی در کلان شهر ها دانست و گفت: «برنامه 
جامع کاهش آلودگی هوا با همکاری ۱۹ دستگاه اجرا 
می شود. البته در دی و آذر که ما با وارونگی هوا مواجه 
هستیم، این مشکل حاد می شود؛ اما اگر نمودار ۱۰ ساله 
آلودگی هوا را ببینیم، کاهش آلودگی محسوس است 
و می توانیم در صورت ادامه نقشه راه بر این مشکلات 
فائق بیاییم. مهم این است که یکپارچگی در تصمیمات 

وجود داشته باشد».
 لزوم  تغییر  مسیر  حرکت  مدیریت شهری

یکــی از موضوع های مورد تأکید شــهردار تهران در 
این جلســه تغییر رویکرد مدیریت شهری در دوره جدید 
بود که حناچی بــار دیگر از لزوم ادامه این روند و تغییر 
مســیر حرکت مدیریت شهری سخن گفت. او دراین باره 
ادامه داد: «مثلا بر اســاس این برنامه توسعه بزرگراه ها 
از دستور کار شهرداری خارج می شود و باید راه حل های 
دیگری را امتحان کنیم. مسیر بیشتر، تقاضای سفر بیشتر 
و ترافیک و آلودگی بیشــتر ایجاد می کنــد؛ پس ما باید 
مســیر حرکت مدیریت شــهری را تغییر دهیم. توسعه 
مسیرهای پیاده و سواره و دوچرخه راه حل هایی هستند 
که در طرح جامع حمل ونقل دیده شده است. استفاده 
از خودروهای برقی و کمتر کردن اســتفاده از ســوخت 
فســیلی در ناوگان حمل ونقل عمومی در دســتور کار 
است». شهردار تهران با تأکید بر حاکمیتی بودن توسعه 
و نگهــداری نــاوگان حمل ونقل عمومی کلان شــهرها 
گفــت: «حمل ونقل عمومــی تهران و کلان شــهرها را 
موضوع حاکمیتی می دانــم، به این معنا که همان طور 
که حاکمیت برای بهداشــت و درمــان هزینه می کند، 
برای این موضــوع هم باید هزینه کند. تــا قبل از کرونا 
در تهران روزی پنج میلیون ســفر را مدیریت می کردیم 
و مترو ۲.۲ میلیون ســفر و اتوبوس ۲.۳ میلیون ســفر 
داشــتند که جمعا به ۴.۵ میلیون ســفر می رســید و با 
اضافه شدن ظرفیت تاکســی ها این رقم به پنج میلیون 
می رســد. موضوعی کــه روزانه پنج میلیــون نفر با آن 
درگیرند، حاکمیتی است و نباید صرفا به منابع شهرداری 
متکی باشد». اما این روزها یک بحث مهم دیگر هم در 
شــورای شــهر تهران و حوزه مدیریت شهری در جریان 
اســت و آن بودجه سال آینده است که با همین رویکرد 
تغییر مدیریت شــهری تنظیم شده اســت. حناچی در 
جلسه دیروز خود به ارائه آمارهایی از بودجه شهرداری 
پرداخت و گفت: «در سال ۹۰ بودجه شهرداری معادل 
۷٫۷ میلیــارد دلار و ۹۰۹۰ ۲۹۴ میلیــارد تومان بود. این 
رقــم هم اکنون در ســال ۹۹ به یک و نیــم میلیارد دلار 
و ۳۰ هزار میلیارد تومان رســیده اســت. این را هم باید 
اضافه کنیم که مدیریت شــهری دیگــر نمی خواهد با 
فروش شهر، درآمدزایی کند و پروانه دستی دیگر صادر 
نمی شود و اجازه ساخت بدون پروانه هم داده نمی شود 
و برنامه این اســت که دقیقا بر مبنــای طرح تفصیلی 
عمل شــود». حناچی در این جلسه اشاره ای به بودجه 
شــهرداری تهران در دوره های مختلف هم داشــت و 
در ادامه گفت: «در ســال ۹۰ شــهرداری ۲۸ هزار و ۶۶۵ 
پروانه صادر کرده است که حدودا ۱۸ میلیون متر مربع 
بوده است. در سال ۹۱، ۲۵ هزار و ۶۰۸ مجوز صادر شده 
و در ســال ۹۲، ۲۱ هزار و ۶۸ مجوز صادر شده است. در 
ســال ۹۸، تنها ۹ هزارو ۳۲۲ مجوز صادر شده که حدود 

۶.۵ میلیون متر مربع اســت».  او افزود: «هزینه احداث 
مترو در ســال ۸۹، ۵۲ میلیارد در هر کیلومتر بوده و در 
ســال ۹۹ این عدد به هزار میلیارد تومان رسیده است. 
قیمت یک رام قطار ۸.۴ میلیون دلار در ســال ۸۹ بوده 
اســت و هم اکنون ۲۰۰ میلیارد تومــان قیمت دارد. در 
ســال ۸۹، تهران ۵۸ رام قطار شهری داشت الان ۱۷۲ 
رام خدمات می رســانند. تا اوایل ســال بعد خط ۶ و ۷ 
مترو و ۱۰ ایســتگاه باقی مانده آن تمام می شــود. برای 
خطوط اصلی، پایانه های مترو ایجاد شــده و می شود 
که در نگهداری و ســرویس قطارها تأثیر بســیار دارد. 
با اتمام این خطوط ورزشــگاه تختی به میدان کتابی و 
دولت آباد به سولوقون متصل می شود». شهردار تهران 
در ادامه به برنامــه ورود اتوبوس ها  و مینی بوس های 
تازه بــه نــاوگان حمل ونقل عمومی هــم پرداخت و 
گفت: «بخش دوم قراردادی که در تیرماه بسته بودیم، 
دریافت می شــود. کارخانه های اتوبوس سازی داخلی 
به واسطه این قرارداد فعال شده است و توافق کرده ایم 
کــه درخصــوص اتوبوس های برقی ایــن همکاری را 
ادامه دهیــم». او درباره برنامه های شــهرداری برای 
ادامه این مســیر هم اضافه کرد: «قرارداد واردات ۶۳۰ 
واگــن ســی کی دی از چین را دنبال می کنیــم. از همه 
اینها مهم تر اتفاقی بود که در شــرایط تحریم در  حال 
انجام است. شرایط تحریم برای ما به جهت انتقال پول 
سخت اســت و با همکاری همکارانم در داخل کشور 
پروژه ای آغاز شده که بتوانیم قطار ملی را تولید کنیم. 
قــول داده بودیم که در بهمن ماه رونمایی می شــود و 
ان شاءاالله هفته جاری اولین بخش این قطار را رونمایی 
خواهیم کرد و این اتفاق مهمی است و سفارش بیش 
از صد واگن را خواهیم داشت و این کار از موارد تبدیل 
تهدید به فرصت اســت که امیدوارم ادامــه یابد». او 
گفت: «مترو تهران به پنج هــزار واگن نیاز دارد و تولید 
اینها در داخل کشــور مهم و تأثیرگذار اســت». اما در 
این برنامه تغییر و تحول وضعیت تاکســی های شــهر 
به چه شــکل خواهد بود، آیا در این ناوگان هم شاهد 
تغییر خواهیم بود؟ شهردار تهران در این برنامه درباره 
نوسازی تاکسیرانی تهران نیز گفت: «نوسازی تاکسیرانی 
تهران هم در  حال انجام و بخشــی انجام شده است. 
در نوســازی واگن های مترو هم، نوسازی ۳۱ رام قطار 
تأمین اعتبار شــده است و برای اولین بار مناقصه ورود 
بخش خصوصی به خطوط مترو برگزار خواهد شــد و 
امیدوارم فراخون های انجام شــده به نتیجه برسد». او 
گفت: «در این شــرایط که تأمین اعتبار برای ما بســیار 
ســخت و مشــکل بود، خرید ایــن اتوبوس ها حداقل 
اقداماتی بود که انجام دادیم. ان شــاءاالله با حمایت و 
پشتیبانی دولت این شــرایط را بهتر خواهیم کرد و این 
قرارداد که امروز قســمت دومش بود، به بخش های 
دهم هم برسد تا بتوانیم مشکل کمبود اتوبوس را حل 
کنیم و اتوبوس های برقی را با حمایت داخل به نتیجه 

برسانیم».
 لــزوم  اختصــاص  ردیف  بودجــه  بــه  حمل ونقل 

عمومی  کشور
 پیروز حناچی در حاشــیه این جلســه و در پاسخ به 
پرســش های خبرنگاران هم توضیحات بیشتری درباره 
ایــن سیاســت و حمل ونقل عمومــی ارائه کــرد و در 
توضیح گفــت: «باید کاری کنیم که حمل ونقل عمومی 
در بودجه کشــور ردیف بودجه داشته باشد، موضوعی 
کــه پنج  میلیون نفــر را در روز درگیــر می کند، صرفا بر 
عهده شــهرداری نیســت و باید حاکمیــت در آن ورود 
کند». حناچی گفت: «امروز طبق قراردادی که در تیرماه 
با ایران خودرو  دیزل داشــتیم ۱۱۰ اتوبوس و مینی بوس 
دیگــر را وارد ناوگان حمل ونقــل عمومی کردیم . با این 
قرارداد خط تولید اتوبوس ایران خودرو  دیزل که ۱۰ سال 
بود تعطیل شده بود، دوباره فعال شد. در این اتوبوس ها 
ضوابط مناسب سازی برای معلولان رعایت شده است و 
اتوبوس ها برخلاف اینکه یورو  ۴ هستند، مجهز به فیلتر 
دوده هســتند». شــهردار تهران ادامه داد: «می دانیم با 
وجــود ورود این اتوبوس ها همچنان ناوگان حمل ونقل 
عمومی با مشــکل مواجه اســت و از این نظر شرمنده 
مردم هستیم، تلاش می کنیم که هرچه زودتر نسل جدید 
اتوبوس های حمل ونقل شــهری را وارد ناوگان کنیم». 
حناچی درباره نقدشدن هزارو۵۰۰ میلیارد تومان اوراق 
مشارکت فروخته شده گفت: «هزار میلیارد تومان از این 
اوراق به شــهرداری رسیده اســت و ۵۰۰ میلیارد تومان 
دیگر که باید وثیقه های آن توسط شهرداری تأمین شوند، 
در حال انجام است و به زودی به حساب شهرداری واریز 
می شود و بخشی از منابع مربوط به خرید اتوبوس هایی 
که به تازگی وارد ناوگان حمل ونقل عمومی شــد هم به 

وسیله این منابع تأمین شده است».

 آغاز  نوســازی  ۱۰ هزار   دستگاه  تاکســی فرسوده   از 
اسفند

ســید مناف هاشــمی، معاون حمل ونقل و ترافیک 
شــهرداری تهران هم یکی از ســخنرانان این مراســم 
بود کــه ضمن گرامیداشــت یــاد و خاطره شــهدای 
هشــت ســال دفاع مقدس و انقلاب اســلامی ایران، 
توضیحاتی درباره نوســازی ناوگان تاکســیرانی شهری 
هم ارائه کــرد. او دراین باره گفت: «خوشــحالم که در 
پایــان چهل ودومین ســال پیروزی انقلاب اســلامی و 
ورود به چهل وسومین سال، دســتاوردهای جمهوری 
اســلامی ایران را رصد می کنیم. در ۱۰ ســال گذشــته 
به ویژه شــرایط سخت کرونایی امســال، با وجود همه 
تلاش هــا و پیگیری هــا، اقدامات جدی و اساســی در 
حوزه حمل  و نقل عمومی صورت نگرفته اســت که به 
اعتقاد مدیریت شــهری می توانست بهتر از این باشد». 
هاشمی ضمن اشــاره به قرارداد ۲۵۰ دستگاه اتوبوس 
و مینی بوس بــا ایران خودرو دیزل، گفت: «اگر امســال 
منابــع مختلف مالی از طریق بانک ها، دولت و ... وجود 
داشت، به جای ۲۵۰ دستگاه اتوبوس و مینی بوس، شاید 
هزار دســتگاه نوسازی می شد. شــهر تهران به بیش از 
سه هزار دســتگاه اتوبوس، بیش از هزار و ۵۰۰ دستگاه 
واگن و ۴۰ هزار دستگاه تاکســی جدید دارد». هاشمی 
درباره نوسازی تاکسی های فرسوده، بیان کرد: «تا امروز 
سه هزا رو ۲۲۷ دستگاه تاکسی به بانک ها از محل وجوه 
اداره شــده معرفی شــدند که دو هزار و ۲۰۶ دســتگاه 
تاکسی نوسازی و پلاک شده است. هرچند امسال انتظار 
می رفت پنج  هزار دستگاه تاکسی نوسازی شود اما بعید 
می دانم که تا پایان امســال به سه  هزار دستگاه برسد؛ 
چر اکه منابع شهرداری کافی نیســت. البته یک توافق 
بسیار خوب صورت گرفته که شــهردار تهران و رئیس 
ســازمان برنامه و بودجه کشور آن را امضا کرده اند. ۹۰۰ 
میلیارد تومــان اعتبار از دولت، صندوق کارآفرینی امید 
و شــهرداری تهران در قالب نوســازی ۱۰ هزار دستگاه 

تاکسی فرسوده در دستور کار پایتخت قرار گرفته است».
معاون شــهردار تهــران با بیان اینکــه تفاهم نامه 
مذکور امضا شــده اســت، افــزود: «مدیریت شــهری 
منتظر نخســتین تخصیص منابع از دولت اســت و از 
اســفند امسال نوســازی این ۱۰ هزار دســتگاه تاکسی 
فرســوده بــا وام ۹۰ میلیون تومانی برای تاکســیرانان 
تهران آغاز می شود و حتما تا پایان سال ۱۴۰۰ به اتمام 
خواهد رســید». او درباره اورهال واگن های مترو گفت: 
«تفاهم نامــه جدید دیگری را آقای شــهردار و رئیس 
ســازمان برنامه و بودجه کشور به امضا رسانده اند که 
بــر مبنای آن، ۳۱ رام قطار با اعتبار ۴۱۳ میلیارد تومان، 
اورهال خواهند شــد. هرچند نتوانستیم واگن جدیدی 
وارد شــبکه مترو کنیم، اما تلاش می شــود واگن های 
فرســوده، اورهال شــوند». هاشــمی با تأکید بر اینکه 
ایستگاه شهید  محلاتی در بهمن افتتاح می شود، گفت: 
«امید اســت که ۹ ایســتگاه دیگر در اســفند امسال و 
فروردین ۱۴۰۰ افتتاح شــوند. این تأخیر به علت تأخیر 
در پرداخت اوراق مشــارکت از سوی دو بانک بوده که 
البته هنوز قســمتی از اوراق مشــارکت ۱۳۹۸ محقق 
نشــده اســت. امید اســت که ایســتگاه های اقدسیه، 
ســتاری، باقرخان، اشــرفی اصفهانی، مرزداران، یادگار 
امام (ره)، میدان قیام، تربیت مدرس و شهرک آزمایش 
ظــرف دو ماه آینده بــه بهره برداری برســند». معاون 
حمل ونقل و ترافیک شــهرداری تهران درباره پیگیری 
بــرای انعقاد چند قرارداد ســاخت واگن، توضیح داد: 
«یکی از قراردادها، قراداد ۱۰۵ دســتگاه واگن با شرکت 
واگن ســازی تهران اســت که هم زمان بــا رونمایی از 
واگن ملی امضا خواهد شــد. در تلاش هستیم قرارداد 
انبوه دیگری از محل اعتبارات دولت به امضا برســد». 
او ضمن اشــاره به تبصره ۱۹ گفت: «برای نخستین بار 
در شــهرداری تهران دو فراخوان منتشــر شده؛ بخش 
خصوصی را برای ورود اتوبــوس برقی و واگن دعوت 
کرده ایــم که فراخــوان خوبی از محــل ظرفیت های 
بودجه کشور تنظیم شده اســت. این هفته پاکت های 
فنی تحویل گرفته شــد و هفته آینده پاکت های قیمت 
دریافت می شــود. این قرارداد واگن نزدیک به سه هزار 
میلیارد تومان می شود که اگر به نتیجه برسد، از محل 
همین ظرفیت و ماده ۲۷ قانون بودجه اســت. هزار و 
۸۰۰ میلیارد تومان را بخــش خصوصی، ۷۰۰ میلیارد 
تومان را دولت و مابقی را شــهرداری تهران می پردازد 
تا بتوانیم در قالب BOO در مدت ۲۰ ســال یا کمتر، با 
امتیازاتــی مثل بلیت، تبلیغات و بهینه ســازی مصرف 
سوخت، واگن برای مترو تأمین کنیم». معاون شهردار 
تهــران در پایان گفــت: «در حوزه مترو، در ســفرهایی 
که بیش از یک میلیون و ۶۰۰ هــزار نفر بودند، از محل 
بهینه سازی مصرف سوخت استفاده می شود. شهردار 
تهران مکاتباتی را با شــورای اقتصــاد انجام داده  که 
ســقف این عدد به ۸۰۰ هزار مســافر برسد. همین کار 

برای تاکسیرانی و اتوبوسرانی نیز پیگیری می شود».

شهردار تهران: حاکمیت باید برای حمل ونقل عمومی هزینه کند
ورود ۱۱۰ دستگاه اتوبوس و مینی بوس جدید به ناوگان تهران

تصویب نشدن لوایح درآمدهای  پایدار  دامن زدن به فساد  در  شهرهاست

مدرک فارغ التحصیلی اینجانب  فرزند کاظم به شماره 
شناسنامه ۳۹۹۱۹ صادره از تهران در مقطع کارشناسی ارشد ناپیوسته 

رشته مدیریت بازرگانی - مدیریت بیمه صادره از واحد دانشگاهی 
تهران مرکز با شماره ۷۱۶۲۵ مفقود گردیده است و فاقد اعتبار می باشد 
. از یابنده تقاضا می شود اصل مدرک را به دانشگاه آزاد اسلامی واحد 

تهران مرکز به نشانی تهران، پاسدارن، نیستان نهم ارسال نماید .

سند کمپانی  خودرو  پژو  PARSTU5  رنگ سفید روغنی 
 مدل ۱۳۹۹ به شماره پلاک ایران ۴۱ _ ۴۱۵ ط ۳۲ 
 و شماره موتور 167B0099303 و شماره شاسی

  NAAN11FE1LH314802 به نام 
مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

 برگ سبز  خودرو   پراید  سایپا  ۱۴۱ رنگ بژ متالیک
  مدل ۱۳۸۴ به شماره پلاک ایران

 ۳۶ _ ۷۴۱ ه ۴۷ و شماره موتور ۰۱۲۶۴۴۲۴ و شماره 
 شاسی S۱۴۸۲۲۸۴۱۲۶۴۰۴ به نام  
مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

سند مالکیت و  برگ سبز خودرو  نیسان پاترول رنگ مشکی نقره ای 
 متالیک  مدل۱۳۷۷ به شماره پلاک ایران

 ۴۶_ ۵۹۸ م ۴۵  و شماره موتور Z24051259Z  و شماره شاسی
PNVH35Z700643   به نام  به شماره 

ملی۲۶۳۰۵۷۶۳۰۲  مفقود و از درجه اعتبار ساقط می باشد

 برگ سبز  خودرو  برلیانس  رنگ نوک مدادی متالیک 
 مدل ۱۳۹۷ به شماره پلاک ایران ۲۰ _ ۳۶۳ ج ۵۲ 

و شماره موتور BM15L*H046803 و شماره شاسی 
 NAPH230AAJ1017043 به نام 

 مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

 اصل گواهی فعالیت صنعتی شماره ۰۱٫۵۴۶۲۱ 
  مورخ ۱۳۷۵٫۵٫۲ به نام شرکت 

 صادره از صنایع استان تهران مفقود گردیده 
و از درجه اعتبار ساقط اعلام می گردد.

برگ سبز  خودرو  پژو 206TU5  رنگ خاکستری متالیک 
 مدل ۱۳۹۵ به شماره پلاک ایران ۷۸ _ ۶۴۷ ص ۵۷ 

 و شماره موتور 163B0274301 و شماره شاسی 
 NAAP13FE6GJ874625 به نام  

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

برگ سبز  خودرو  تیبا  رنگ سفید مدل ۱۳۹۵ 
به شماره پلاک ایران ۱۰ _ ۳۲۹ ج ۳۱ و شماره 

موتور M15/8369971 و شماره شاسی 
NAS811100G5728518 به نام 

 مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

 کارت  خودرو هیوندای  توسان  رنگ سفید روغنی
  مدل ۲۰۱۴ به شماره پلاک ایران ۸۸ _ ۵۴۹ م ۶۴ 

 و شماره موتور G4KEEU318941 و شماره شاسی
 KMHJU81C5EU903384 به نام  

 مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

 ابهامات رد لایحه مصوب 
کمیسیون تلفیق بودجه

لایحه بودجه سال ۱۴۰۰ در نوع خود بی نظیر است، 
نــه از این بابت که در ردیف هــای درآمدی و هزینه ای 
اتفاق خاصی افتاده است بلکه از این بابت که آخرین 
لایحه بودجه ای اســت که دولت حســن روحانی به 
مجلس تقدیم می کند و عمر این دولت پایان می یابد. از 
طرفی اولین لایحه بودجه ای است که مجلس یازدهم 
با ترکیب نمایندگانی که عمدتا مخالف دولت هستند، 
مورد بررسی قرار می گیرد. لایحه بودجه ای که دولت 
یازدهم تنها ســه، چهار ماه اولیــه آن  را باید اجرا کند. 
ردیف هــای هزینه ای که دولــت یازدهم در بودجه در 
نظر گرفته و ردیف های درآمدی که مورد نظر است، در 
دولت بعدی باید اعمال و اجرا شود؛ هرچند دولت ها 
در پایان آخرین ســال مالی خود نسخه ای برای دولت 
بعدی می نویســند که معلوم نیســت دولت بعدی با 
رویه و روش دولت تنظیم کننده لایحه بودجه هم ســو 

و هم فکر باشد.

ادامه از صفحه 4


